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اقتصادی

عص�رآزادی/ س�رویس اقتص�ادی: دبیر 
اجرای�ی خانه کارگر در آذربایجان ش�رقی 
معتقد اس�ت معرفی "علیرض�ا محجوب" 
به عن�وان یکی از گزینه ه�ای مطرح برای 
تص�دی وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی 
از س�وی کمیته  مربوطه، کار رئیس  جمهور 
چهاردهم را ب�رای انتخابِ یک وزیرِ اصلح 

آسان تر کرده است.
"کری��م ص��ادق  زاده تبریزی"، اق��دام رئیس  
جمهور برای اخذ مش��اوره از گروه های مختلف 
جه��ت انتخ��اب وزرا و مس��ئولان را اقدام��ی 
ارزش��مند خواند و گفت: با توجه به مش��کلاتِ 
معیش��تی، تعیین وزرای اقتص��ادی از اهمیت 
بسیاری برخوردار است و در رابطه با وزارت کار 
نیز با توجه به گس��تردگی فعالیت از س��ویی و 
مهمتر از همه میزان جمعیت تحت پوشش آن، 

این اهمیت بیشتر می  شود.  
وی افزود: با توجه به عضویت آقای پزشکیان 
در فراکس��یون کارگری مجلس، ایشان همواره 
با مشکلات جامعه کارگری و بازنشستگی آشنا 
بوده اند، همچنین در انتخاب��ات دوره دوازدهم 
مجلس، وقتی قرار شد ایشان در لیست حمایتی 
جامع��ه کارگ��ری، بازنشس��تگی، تعاونگ��ران، 
کارآفرین��ان و اتحادیه پیشکس��وتان کارگری و 
زن��ان تبریز ق��رار گیرند، بلافاصل��ه میثاق نامه 
۲۰ بندی پیگیری مش��کلات این قش��ر را امضا 
و متعه��د به پیگیری آن ش��دند و در انتخابات 
ریاست  جمهوری نیز پای بند آن بودند لذا همه 
اینها نشان می دهد که رئیس  جمهور منتخب به 

اهمیت مسایل این قشر آگاه هستند.
صادق  زاده ادامه داد: پیش��ینه  فعالیت ایشان 
برای کارگران نشان می  دهد که رئیس  جمهور 
در انتخ��اب و معرف��ی وزیر تع��اون، کار و رفاه 
اجتماعی حساسیت  های لازم را دارند که البته 
معرفی علیرضا محجوب به عنوان یکی از گزینه  
های مطرح ب��رای تصدی پس��ت وزارت کار از 

سوی کمیته  مربوطه، کار رئیس  جمهور را برای 
انتخابِ یک وزیرِ اصلح آسان  تر کرده است زیرا 
آق��ای محجوب نماین��ده ادوار مجلس و رییس 
کنفدراس��یون عال��ی کارگران ای��ران و همکار 
چندین  ساله رئیس  جمهور در مجلس بوده  اند 
و از این جهت که ایش��ان سال ها برای کارگران 
کار کرده اند، گزینه  مناس��بی برای پست وزارت 

کار هستند.
وی ب��ا اش��اره به س��وابق کاری و ویژگی های 
علیرض��ا محجوب خاطرنش��ان کرد: نقش آقای 
محجوب به عنوان یک ف��رد انقلابی در طرح و 
پیگیری مشکلات جامعه کارگری و بازنشستگی 
بی  نظیر بوده و تجارب ارزشمند ایشان در حوزه 
قان��ون  گذاری را در کمتر فردی می توان یافت، 
البته نفراتی که برای این مسئولیت مطرح شده  
ان��د محترمند اما ب��ه اندازه  آق��ای محجوب بر 

مسائل کارگران تسلط ندارند.  
این فعال جامعه کارگری آذربایجان شرقی با 
یادآوری مش��کلات این قش��ر و تأکید بر اینکه 
در حال حاضر قوانین خوبی در این حوزه برای 
اج��را وجود دارد اضافه ک��رد: جامعه کارگری و 

بازنشستگی در طول سال های قبل با مشکلات 
عدیده  ای روبرو بوده اند که با اقداماتی از جمله 
حذف س��ه جانب��ه گرایی در تعیین دس��تمزد 

کارگران به اوج رسیده بود.  
صادق  زاده تأکید کرد: مش��کلات این قش��ر 
در وهله نخس��ت در وزرات تع��اون، کار و رفاه 
اجتماع��ی به  عدم اجرای قان��ون بر می گردد و 
لذا در این وزارتخانه ف��ردی را می  خواهیم که 
با زیر و بم قوانین جاری برای اجرا آش��نا باشد 
و قطعاً آقای محجوب فردی شایس��ته برای این 
امر اس��ت بنابراین معتقدم مخالفت  هایی که با 
وزارتِ ایش��ان می  شود، بیشتر به خاطر همین 
قانون گرایی و عمل به قانون از س��وی ایش��ان 

است که مورد هجمه قرار می  گیرد.
وی اظه��ار ک��رد: در بین اعض��ای دولت تنها 
مشاهده می کنیم که برای وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی از گوشه و کنار کشور اظهار نظر 
می شود و این نشان می  دهد حساسیت خاصی 

بر روی این وزارتخانه وجود دارد.  
ص��ادق زاده بیان کرد: رئی��س  جمهور که با 
شعار "برای ایران" و حق  طلبی و اجرای عدالت 

ب��ه میدان آمده  ان��د، باید در ای��ن وزراتخانه با 
انتخابی صحیح و شایسته به عقب ماندگی های 
چندی��ن دهه  ای این قش��ر در اج��رای صحیح 
قان��ون کار و قانون تأمین اجتماعی از جمله جا 
ماندن دس��تمزد از تورم، رفع مش��کل مسکن، 
قراردادهای موقت کار، متناس��ب  سازی حقوق، 
حذف ش��رکت های پیمانکاری پایان دهند لذا 
همه این ویژگی ه��ا در آقای محجوب به خوبی 
قابل مش��اهده اس��ت و ب��ا توجه ب��ه همکاری 
مس��تقیمِ رییس  جمهور منتخب با ایش��ان در 
مجلس، ش��ناخت بهتری را ایج��اد می کند که 

نباید از آن غافل شد.
 دبی��ر اجرایی خانه کارگر آذربایجان ش��رقی 
در پای��ان اظهارات خ��ود با ی��ادآوری حمایت 
بیش از یکهزار تش��کل کارگری، بازنشس��تگی 
و تعاون گران سراس��ر کش��ور از آقای محجوب 
ب��رای تصدی پس��ت وزارت تع��اون، کار و رفاه 
اجتماعی یادآور ش��د: همه این حمایت ها خود، 
حساسیت ها را نشان می  دهد که وظیفه رییس  
جمهور منتخب را در انتخاب وزیر تعاون، کار و 

رفاه اجتماعی سنگین تر می کند.

عص�رآزادی/ سروی�س اقتصادی: رییس مجم�ع نمایندگان 
آذربایجان ش�رقی گفت: سابقه مدیران آذربایجان نشان داده 
که ه�ر جایی بوده اند، نقش بس�یار موث�ری در توسعه کشور 
داش�تند، فلذا نخبگ�ان آذربایجان قطع�اً می توانند در دولت 

نقش های موثری ایفا کنند. 
"علیرض��ا نوی��ن" در مورد وزیران پیشنهادی دول��ت افزود: آنچه از 
ش��ورای راهبری دولت می آید هر روز متف��اوت است و آقای رییس  
جمه��ور دو هفته فرصت دارند که هیات وزیران را به مجلس معرفی 
کنن��د. آنچه که ما در حد پیشنهاد انجام دادی��م، معرفی تعدادی از 
نخبگان آذربایجان به چهار وزارتخانه بود، اما ما مخالف سهم  خواهی 

و دخالت در امور دولت هستیم. 
وی اضاف��ه کرد: چه��ار وزارتخانه برای معیشت مردم بس��یار مهم 
هستند و از رییس  جمهور درخواست داشتیم که با مجمع نمایندگان 
استان جلس��ه داشته باشند، با اینکه دکت��ر پزشکیان با ظرفیت های 
موجود آذربایجان و مشکلات آن آشنا هس��تند امیدواریم از ظرفیت  

نخبگان آذربایجان در تشکیل دولت استفاده شود.
نوی��ن تاکید کرد: سابقه مدیران آذربایجان نشان داده که هر جایی 
بوده اند، نقش بس��یار موثری در توسعه کش��ور داشتند. فلذا نخبگان 
آذربایجان قطعاً می توانن��د در دولت نقش های موثری ایفا کنند، ما 
در بررس��ی وزرای پیشنهادی با عینک همدل��ی و همراهی به دولت 
نگاه می کنیم و نمانیدگان استان حداکثر همراهی را با دولت خواهند 

داشت.
نماینده م��ردم تبریز، آذرشهر و اسک��و در مجلس شورای اسلامی 
ب��ا اشاره به ناترازی ان��رژی در آذربایجان شرقی ادام��ه داد: این امر 
مشک��ل بزرگی ایجاد کرده است و برخ��ی صنایع استان در هفته دو 
روز قطع��ی ب��رق دارند، بحث آب شرب تبری��ز و انتقال آب ارس نیز 
جزو اولویت های مهم استان است که از رییس  جمهور می خواهیم در 

دولت این موضوعات را پیگیری کنند.
وی اظهار کرد: حدود ۴ نیروگاه قرار بود در سطح استان ایجاد شود 
اما در حد مطالعات و کلنگ زنی مانده اند، در مورد گاز هم در آخرین 
نقطه خطوط انتقال گاز هس��تیم و لازم است زیرساخت های انتقال 

گاز به آذربایجان تقویت شود.
این نماین��ده مجلس تاکید کرد: در بحث راه آه��ن میانه به تبریز، 
مهمترین مطالبه ما اتصال ایستگاه خاوران به ایستگاه اصلی راه آهن 
تبریز و اتصال آن ب��ه کریدورهای ارتباطی بین المللی است و آزادراه 
تبریز- بازرگ��ان نیز جزو پروژه های زیرساخت��ی کشور برای اتصال 
ب��ه اروپاست که باید سرع��ت یابد و تکمیل این زیرساخت ها منطقه 

شمالغرب کشور را متحول خواهند کرد.
وی ادام��ه داد: آزادراه های��ی که در کرمان، اصفهان، فارس و حتی 
کهگیلویه و بویراحمد ایجاد شده اند در اینجا نیستند. ، این زیرساخت 

ها باید تقویت شوند. 

همچنی��ن جاده ه��ای روستایی و مناطق گردشگ��ری استان اصلا 
خوب نیستند و این جاده ها باید اصلاح شوند. 

نوی��ن اظهار ک��رد: در بخش صنعت دچار فرسودگ��ی تجهیزات و 
تکنولوژی تولید شده ایم. 

ام��روز لازم است پالایشگاه و پتروشیمی دوم تبریز ایجاد شوند.وی 
گف��ت: در بحث خط��وط هوایی با اینکه شرکت آت��ا در تبریز حضور 
دارد، اما در جاهایی مثل مشهد پروازهای بیشتری صورت می گیرد. 
ترمین��ال دوم فرودگ��اه بین الملل��ی تبری��ز در حد ح��رف و وعده 
باقی مان��ده است.نوین اظهار کرد: مع��ادن آذربایجان شرقی در حد 
ظرفیت استان فعال نیس��تند و م��س سونگون باید به عنوان پیشران 
توسعه آذربایجان باید مس��تقل شده و ما مجمع نمایندگان به کمک 

رییس جمهور محترم این مهم را پیگیری می کنیم.
وی افزود: باید از پتانس��یل منطقه آزاد ارس، منطقه ویژه اقتصادی 
سه��لان و گمرکات استان برای توسعه استان بهره برداری کرد. حتی 

خود تبریز می تواند به عنوان منطقه ویژه اقتصادی مطرح شود.
نوی��ن گفت: ایجاد بانک توسع��ه آذربایجان می تواند موجب همت 
جمع��ی برای جذب سرمایه توسعه توسط بخش خصوصی باشد، چرا 
ک��ه بانک های خصوصی تنها ۱۰ درصد سرمایه خود را در استان وام 
می دهن��د.وی اف��زود: سرانه ورزشی استان هم بس��یار پایین است و 
برای این موض��وع در شهرهای کوچک و روستاه��ا باید برنامه ریزی 
ویژه ای شود. این مشکل را در دیدار اخیر با وزیر ورزش مطرح کردم، 
چ��را که قهرمانان ورزشی هم اکثراً از روستاها و شهرهای کوچک به 

عرصه می آیند.
نوی��ن در پای��ان یادآور شد: امیدوارم ک��ه از این فرصت طلایی که 
پس از مشروطه به دس��ت آمده، برای توسعه کشور، استان و احیای 
دریاچ��ه اورمیه و توسعه زیرساخت های مختلف با همدلی و همراهی 

نمایندگان و دولت استفاده کنیم.

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی مطرح کرد؛

تکمیل زیرساخت های ترانزیتی مهمترین اولویت  توسعه آذربایجان

هیچکس به اندازه  محجوب بر مسائل کارگران تسلط ندارد
فعال جامعه کارگری آذربایجان شرقی اعلام کرد؛

کریم صادق زاده: با وجود علیرضا محجوب، کار رئیس  جمهور برای انتخاب وزیر کار اصلح، آسان تر است

بهرغمگرمایشدیدوتوزیعنامناسببارشها

پیش بینی تحقق ۸۰ درصدی برنامه تولید بذر گواهی 
شده گندم

وزارت جه�اد کش�اورزی اعلام کرد 
که تحق�ق ۸۰ درص�دی برنامه تولید 
بذر گواهی ش�ده گندم آبی و دیم در 
س�ال زراعی ج�اری به رغ�م افزایش 
دما و تغییرات آب و هوایی پیش بینی 

می شود.
ب��ه گ��زارش ایس��نا، مع��اون موسس��ه 
تحقیق��ات گواه��ی و ثب��ت ب��ذر و نهال  
گفت: س��ال زراعی جاری براساس مدل و 

برنامه ریزی معاونت امور زراعت وزارتخانه، تولید ۵۳۳ هزار و ۱۹۷ تن بذر گواهی شده گندم 
آبی و دیم، هدفگذاری و مصوب شده است.

صم��د مبصّر اظهار داش��ت: در این برنامه مصوب، تولید ح��دود ۳۳۲ هزار و ۹۹۱ تن بذر 
گندم آبی و نزدیک به ۲۰۰ هزار و ۲۰۶ تن بذر گندم دیم هدفگذاری ش��ده که ۱۰۰ درصد 

برنامه را شامل می شود.
وی با بیان این که از س��طح زیر کش��ت مزارع تولید بذر گندم تاکنون ۳۳۸ هزار تن بذر 
گندم آبی و دیم توسط شرکت های خصوصی تولید بذر از کشاورزان پیمانکار خریداری شده 
اس��ت، تصریح کرد: این میزان خرید نزدیک به ۶۰ درصد برنامه مصوب س��ال زراعی جاری 
اس��ت و پیش بینی می کنیم با ادامه خرید و ارس��ال گزارش ها از استان ها، این عدد به حدود 

۸۰ درصد برنامه برسد.
مبصّر ادامه داد: برداش��ت بذر گندم از اواخر فروردین امسال آغاز و تا ۲۰ مرداد در مناطق 

سرد ادامه دارد.
وی سطح زیر کشت بذر گندم در سال زراعی جاری را ۱۹۵ هزار هکتار عنوان و اظهار کرد: 
از این سطح زیر کشت، نزدیک به ۸۰ هزار هکتار مربوط به بذر گندم آبی و حدود ۱۱۵ هزار 

هکتار بذر گندم دیم می باشد.
معاون موسس��ه تحقیقات گواهی و ثبت بذر و نهال در همین حال افزود: خرید بذر گندم 
از اوایل اردیبهش��ت ماه امسال از استان های گرم مانند بوشهر، خوزستان، هرمزگان، فارس و 

جنوب کرمانشاه آغاز شده و در مناطق معتدل به اتمام رسیده است.
وی درباره جذب بذرهای گواهی ش��ده گندم در سال زراعی آینده، گفت: میزان جذب بذر 

بستگی به سیاست های دولت در مورد نرخ و خرید بذر و نرخ خرید تضمینی گندم دارد.
مبصّر در همین حال مس��ایل تغییرات اقلیمی و مدیریتی را از دلایل عمده محقق نش��دن 
۱۰۰ درصدی برنامه تولید بذر گواهی ش��ده دانس��ت و ابراز داشت: به دلیل گرمای شدید در 
زمس��تان س��ال ۱۴۰۲ و سرد شدن هوا در اس��فند ماه، به مزارع بذر گندم آبی و دیم شوک 

وارد شد.
وی درب��اره مس��ایل مدیریتی نیز افزود: ش��رکت های تولید بذر گندم نتوانس��تند از محل 

یارانه های سال زراعی ۱۴۰۱-۱۴۰۲، یارانه خرید بذر را دریافت کنند.
این مسوول ادامه داد: شرکت های تولید بذر گندم در حال حاضر نزدیک به ۱۲۵۰ میلیارد 

تومان یارانه از دولت طلب دارند.
معاون موسسه تحقیقات گواهی و ثبت بذر و نهال با اشاره به تسهیلات بانکی مورد نیاز این 
شرکت ها نیز گفت: امسال به دلیل الزام بانک کشاورزی برای تسویه وام های قبلی به منظور 
دریافت تس��هیلات جدید، تعداد قابل توجهی از ش��رکت های تولید بذر گندم موفق به جذب 

تسهیلات نشدند و از این رو در خرید بذر تولیدی کشاورزان دچار مشکل شدند.
وی اب��راز امی��دواری کرد؛ با اعلام به موقع قیمت بذر گواهی ش��ده از س��وی وزارت جهاد 
کشاورزی و همچنین قیمت خرید تضمینی گندم برای سال زراعی آتی از سوی دولت، جذب 

حداکثری بذرهای تدارک  دیده شده، تحقق یابد.

چه چیزی رشد تجارت چین را تهدید میکند؟
دومین اقتصاد بزرگ جهان در سه ماهه دوم پیش بینی های رشد خود را از دست 
داد و با فش�ارهای کاهش تورم مواجه ش�د، زیرا خرده فروش�ی و واردات به میزان 

قابل توجهی از تولید و صادرات صنعتی پایین تر بودند.
به گزارش ایسنا، نظرسنجی بخش خصوصی از مدیران خرید از ۶۵۰ تولیدکننده خصوصی 
و دولتی که امروز پنجش��نبه منتش��ر شد، نشان داد که ش��رایط عملیاتی در این بخش برای 
اولین بار در ۹ ماه گذشته با کاهش سفارشات جدید بدتر شد. شاخص مدیران خرید تولیدی 
در ماه جولای به ۴۹.۸ کاهش یافت که از ۵۱.۸ ماه قبل بود. این پایین ترین میزان از اکتبر 
سال گذشته بود و پیش بینی ۵۱.۵ تحلیلگران را از دست داد. نظرسنجی افت شاخص مدیران 
خرید را به اولین کاهش سفارش��ات جدید در یک س��ال نسبت داد و پاسخ دهندگان به این 
نظرس��نجی کاهش تقاضا و کاهش بودجه مش��تری را دلیل این کاهش عنوان کردند. داده ها 
نش��ان می دهد که کاهش سفارش های جدید عمدتاً بر س��رمایه گذاری و کالاهای واسطه ای 
تأثیر گذاش��ته اس��ت، در حالی که بخش کالاهای مصرفی در ماه جولای رشد جزئی داشته 

است.
موسس��ه سیتی ریس��رچ اعلام کرد پس از اینکه داده های رسمی شاخص مدیران خرید در 
روز چهارش��نبه به حرکت نرم اقتصادی در جولای اشاره کرد، بخش کلی تولید ممکن است 
وارد یک تابستان سخت شود. رشد تولید صنعتی در ماه گذشته ممکن است از ۵.۳ درصد در 
ژوئن به ۴.۸ درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل کاهش یافته باشد و قیمت های کارخانه 
 Caixin Insight ممکن است کاهش خود را افزایش داده باشد. وانگ ژ، اقتصاددان در
Group که خواس��تار تلاش های سیاس��تی برای تثبیت رشد ش��د، گفت مهم ترین مسائل 
هنوز تقاضای داخلی مؤثر ناکافی و خوش بینی ضعیف بازار اس��ت. این بررس��ی نشان داد که 
برخ��ی از تولیدکنندگان برای حمایت از فروش در میان افزایش رقابت، قیمت های فروش را 
کاهش دادند. اش��تغال پایدار بود زیرا نرخ از دست دادن شغل نسبت به ژوئن بدون تغییر بود 
و ب��ه مدت ۱۱ م��اه در منطقه انقباضی باقی ماند. دومین اقتصاد بزرگ جهان در س��ه ماهه 
دوم پیش بینی های رش��د خود را از دس��ت داد و با فش��ارهای کاهش تورم مواجه ش��د، زیرا 

خرده فروشی و واردات به میزان قابل توجهی از تولید و صادرات صنعتی پایین تر بودند.
حزب حاکم کمونیست چین به بادهای مخالف سختی که اقتصاد را تحت تاثیر قرار می دهد 
اذعان کرده و گفته اس��ت ک��ه تقاضای داخلی همچنان ناکافی اس��ت و بخش های عمده با 
خطرات مواجه هستند که محرک های رشد سنتی با محرک های جدید جایگزین می شوند.

علی ابدالی: مهم ترین اولویت بانک سینا  در سال جاری جذب منابع و افزایش سهم بازار است

بانک  س�رویس  عصرآزادی/ 
و بیمه:  مدیرعامل بانک س�ینا 
گفت: افزایش سهم بازار منابع 
و رعای�ت سیاس�ت تجهی�ز و 
تخصی�ص مناب�ع در راس�تای 
اصلی ترین  نقدینگی،  مدیریت 
اولوی�ت بانک در س�ال جاری 

خواهد بود.
عص��رآزادی- نوی��د حیدرپ��ور، 
علی ابدالی، مدیرعامل بانک سینا 
در نخس��تین روز از هم اندیش��ی 
سراسری مدیران ارشد بانک سینا 
که با موضوع »توس��عه سهم بازار 
مناب��ع؛ از ضرورت ت��ا راهبرد« در 
مش��هد مقدّس برگزار شد، ضمن 
تبیی��ن اقدام��ات ص��ورت گرفته 
در چه��ار ماه��ه نخس��ت س��ال 
جاری، تصریح ک��رد: محور اصلی 
بان��ک موضوع جذب  فعالیت های 
مناب��ع و افزایش س��هم بازار بانک 

است.
وی اف��زود: بانک ب��ا منابع زنده 
اس��ت و بزرگ��ی بانک ب��ه میزان 
منابع آن ش��ناخته می ش��ود و با 

برنامه های  س��ایر  مناب��ع،  تقویت 
بانک امکان پیاده س��ازی و تحقق 
بهت��ری پی��دا می کنند.مدیرعامل 
بانک سینا یادآور شد: راهبردهای 
اصلی ما برای رس��اندن بانک سینا 
به جایگاه اصلی خود در نظام بانکی 
و تحقق اهداف ترسیم شده، توجه 
ب��ه موضوعاتی نظیر بازمهندس��ی 
ترازنامه، توس��عه زیرس��اخت های 
ح��وزه فناوری اطلاع��ات، حرکت 
در مس��یر بانک��داری دیجیت��ال و 
پلتفرمی از طریق هوشمندس��ازی 
خدمات و محصولات بانک، توسعه 
منابع انسانی و... است که با جدیت 
دنب��ال خواهد ش��د.وی ادامه داد: 
بانکداری  موف��ق  اجرای  پیش نیاز 
دیجیت��ال بر پایه هوشمندس��ازی 
خدم��ات بان��ک، توس��عه فناوری 
اطلاعات است و ما ناگزیر هستیم 
خود را متناسب با رشد تکنولوژی 
هماهن��گ کنیم ت��ا از این طریق 
بتوان پاسخگوی نیازهای گروه های 

مشتریان باشیم.
ب��ه گفته ابدال��ی، موضوع بهبود 

کفایت س��رمایه یکی از برنامه های 
اصلی بانک در سال جاری خواهد 
بود و بر این اس��اس ضرورت دارد 
تا پایان امسال گام های مؤثری در 

این زمینه برداشته شود.
مدیرعام��ل بان��ک س��ینا خاطر 
نشان س��اخت: یکی از عواملی که 
کیفیت س��ودآوری بانک را ارتقاء 
خواهد بخش��ید، موض��وع افزایش 
سبد درآمدهای مشاع و غیر مشاع 
اس��ت که از طریق توسعه خدمات 
ارزی و تعه��دات و ت��داوم رعایت 
بهداشت اعتباری، پیگیری خواهد 

شد.
وی، مدیریت معوقات و مطالبات 
غیرجاری را عاملی مهم در جهت 
دس��تیابی به اهداف ترس��یم شده 
عنوان ک��رد و یادآور ش��د: آمار و 
ش��اخص های عملکردی در چهار 
ماهه نخس��ت س��ال جاری نشان 
می دهد ک��ه برای حص��ول نتایج 
مطلوب در ای��ن زمینه باید تلاش 
بیشتری نس��بت به گذشته داشته 
باش��یم. ابدالی با اشاره به ضرورت 

توجه به س��رمایه های انس��انی به 
عن��وان موت��ور مح��رک اقدامات 
بان��ک تصری��ح ک��رد: برنامه های 
پیش بینی شده در صورت همراهی 
کارکنان نتیجه بخش خواهد بود و 
در این راستا ضمن کارشناسی همه 
مباحث مرتبط با این حوزه اعم از 
جذب، بهس��ازی نیرو، نگهداشت، 
آم��وزش و... در جهت هدفمندی 
نظام جب��ران خدمات ب��ه منظور 
افزایش رضایت من��دی کارکنان و 
اصلاح ش��یب جب��ران خدمات بر 
اساس ش��اخص های مرتبط با هر 

بخش اقدام خواهد شد.
به گفته ابدال��ی، تغییر وضعیت 
بان��ک از موضع  رویک��رد فعالیت 
تدافع��ی ب��ه تهاجم��ی، رعای��ت 
سیاس��ت تجهیز و تخصیص منابع 
ب��ا رویک��رد مدیری��ت نقدینگی، 
صرفه جویی،  و  هزین��ه  مدیری��ت 
رعای��ت اصول اخلاقی و مش��تری 
م��داری در هم��ه بخش های بانک 
از جمله مباحثی است که همواره 

مورد تأکید و توجه است.


